
VOLUNTARY
CONDITIONAL CASH OFFER

The directors of the Offeror (including those who may have delegated detailed supervision of this notice) have taken all reasonable care to ensure that the facts stated and opinions
expressed in this notice are fair and accurate and that there are no other material facts not contained in this notice, the omission of which would make any statement in this notice
misleading.
Where any information has been extracted or reproduced from published or otherwise publicly available sources or obtained from the Company, the sole responsibility of the directors of
the Offeror has been to ensure, through reasonable enquiries, that such information is accurately extracted from such sources or, as the case may be, reflected or reproduced in this
notice. The directors of the Offeror jointly and severally accept full responsibility accordingly.

The Offer Document, the Form of Acceptance and Authorisation (“FAA”) and 
the Form of Acceptance and Transfer (“FAT ”) were despatched on 8 April 2016

If you have any enquiries, please call DBS Bank’s HELPLINE during office hours
+65 6878 4223

ACCEPTANCES SHOULD BE RECEIVED BY THE CLOSE OF THE OFFER 
AT 5.30 P.M. (SINGAPORE TIME) ON FRIDAY, 20 MAY 2016

(or such later date(s) as may be announced from time to time by or on behalf of the Offeror)

Shareholders should consider the Offer Document, the Company’s circular to Shareholders dated 22 April 2016, the recommendation of the
Independent Directors and the advice of the independent financial adviser to the Independent Directors on the Offer as set out in the
Company’s circular before taking any action in relation to the Offer.

AN IMPORTANT NOTICE TO 
SHAREHOLDERS OF 

SELECT GROUP LIMITED
(THE “COMPANY”)

The Offer has been declared unconditional in all respects on 8 April 2016.

International Culinary Management Ltd (the “Offeror”) does not intend to increase the Offer Price.

As at 5.00 p.m. (Singapore time) on 27 April 2016, the total number of (a) Shares owned, controlled or
agreed to be acquired by the Offeror and parties acting in concert with it, and (b) valid acceptances of
the Offer, amount to approximately 67.65% of the total number of Shares of the Company2.

As at 5.00 p.m. (Singapore time) on 27 April 2016, only approximately 8.53%3 of the total number of
Shares are held in public hands.

As less than 10% of the total number of Shares are held in public hands, if the Substantial
Shareholder3 remains a substantial shareholder of the Company and the Offeror holds less than 90%
of the total number of Shares of the Company as at the close of the Offer:

i. the Offeror will not be entitled to exercise its right of compulsory acquisition under Section
215(1) of the Companies Act;

ii. Shareholders who have not accepted the Offer will not be entitled to exercise their right under
Section 215(3) of the Companies Act to require the Offeror to acquire their Shares; and

iii. the SGX-ST may suspend trading in the Shares and Shareholders who have not accepted
the Offer will not be able to trade their Shares until trading suspension of the Shares by the
SGX-ST is lifted. The Offeror does not intend to take any steps for the public float to be
restored and/or for any trading suspension of the Shares by the SGX-ST to be lifted.

1. Subject to the adjustment set out in paragraph 2.1 of the Offer Document.
2. Please refer to the announcement made by DBS Bank for and on behalf of the Offeror released on SGXNET on 27 April 2016.
3. Based on publicly available information as at 27 April 2016, there is a substantial shareholder (the “Substantial Shareholder”) holding approximately 23.82% of the

total number of Shares. The Substantial Shareholder is not a party acting in concert with the Offeror.

Cash Offer 
S$0.5251

For each Offer Share

IF YOU WISH TO ACCEPT THE OFFER:

Look for the FAA appended to the Offer Document.

Check or fill in your personal particulars and Securities Account
Number.

Under Part A, fill in the number of Select Group Limited Shares in
the “Free Balance” of your CDP Securities Account that you wish
to sell.

Fill in the applicable date and proceed to sign off on the bottom
right hand corner of the FAA.

PAYMENT OF CASH OFFER
If you tender your Shares for acceptance, payment will be despatched to you within 7 business days after receipt of such acceptance
provided such acceptance is complete and valid in all respects and received not later than 5.30 p.m. (Singapore time) on Friday, 20 May
2016 or such later date(s) as may be announced from time to time by or on behalf of the Offeror.
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Form of Acceptance and Authorisation

IF YOU MISPLACE THE ACCEPTANCE FORM(S)
Electronic copies of the FAA and the FAT are available from the website of the SGX-ST at www.sgx.com. The FAA and the FAT are
appended to the announcement dated 8 April 2016 relating to the Offer Document.

Unless otherwise defined, all capitalised terms used below shall bear the same meanings as ascribed to them in the Offer Document dated 8 April 2016.
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NOT FOR RELEASE, PUBLICATION OR DISTRIBUTION, IN WHOLE OR IN PART, IN, INTO OR FROM ANY JURISDICTION WHERE TO DO SO WOULD CONSTITUTE A
VIOLATION OF THE RELEVANT LAWS OR REGULATIONS OF THAT JURISDICTION. THIS NOTICE SHALL NOT CONSTITUTE AN OFFER TO SELL OR A SOLICITATION OF AN
OFFER TO SUBSCRIBE FOR OR BUY SECURITIES IN ANY JURISDICTION



自愿附带条件现金要约

此通知中文译本与英文原文不一致时，以英文文本为准

The directors of the Offeror (including those who may have delegated detailed supervision of this notice) have taken all reasonable care to ensure that the facts stated and opinions
expressed in this notice are fair and accurate and that there are no other material facts not contained in this notice, the omission of which would make any statement in this notice
misleading.

Where any information has been extracted or reproduced from published or otherwise publicly available sources or obtained from the Company, the sole responsibility of the directors of
the Offeror has been to ensure, through reasonable enquiries, that such information is accurately extracted from such sources or, as the case may be, reflected or reproduced in this
notice. The directors of the Offeror jointly and severally accept full responsibility accordingly.

要约文件，授权接受表格 (“FAA”)和接受转让表格 (“FAT”)已于 2016年 4月8日寄发

如果您有任何疑问，欢迎在办公时间致电星展银行的帮助热线

+65 6878 4223

要约接受必须在不迟于2016年5月20日，星期五（或要约方或要约方代表可能随时公告的更
迟日期）当日下午5时30分（新加坡时间）送达指定地址

在股东对该要约采取任何行动之前，股东应该参考要约文件、公司于2016年4月22日对股东发出的通函、独立董事的推荐

以及独立财务顾问针对该要约为独立董事出具的意见，该意见请参见公司签发的股东通函。

致
Select Group Limited （“公司”）股东

的重要通知

该要约已于2016年4月8日成为全面无条件要约。

International Culinary Management Ltd （“要约方”）没有意向提高要约价格。

截至2016年4月27日下午5时 (新加坡时间)，(a)由要约方及其一致行动方所持有、控制或者同意收购的
公司股票数量，以及(b)要约方收到对该要约的有效接受，共计约占公司已发行股票总数的67.65%2。

截至2016年4月27日下午5时 (新加坡时间)，公众持股比例估计约占公司已发行股票总数的8.53%3。

由于公众持股比例已不足已发行股票总数的10%，当要约截止时，如果该主要股东3仍是公司的主要股东，
并且要约方持股比例不足公司已发行股票总数的90%：

i. 要约方将不具备依照公司法第215(1)条行使强制收购的权利；

ii. 尚未接受该要约的股东将不具备依照公司法第215(3)条要求要约方收购其股票的权利；

iii. SGX-ST有可能对股票交易进行停牌，且尚未接受要约的股东将无法通过SGX-ST交易其股票直至公
司复牌。对此，要约方没有意向采取任何措施恢复公众持股量和/或解除停牌。

1. 任何调整以要约文件第2.1条为准。
2. 参见星展银行于2016年4月27日代表要约方上载至SGXNET的公告。
3. 根据公开信息，截至2016年4月27日，有一名主要股东（“主要股东”）所持股票占公司已发行股票总数的23.82%。该主要股东不是要约方

的一致行动人。

每股要约价格

S$0.5251

现金

如果您希望接受该要约:

请找出随要约文件附带的FAA。

检查或填写您的个人资料和股票账户号码。

请在Part A填写您在CDP证券账户上的“自由结余”项下打算出售
的要约股票数目。

请在表格中填写适用日期并在FAA表格右下角签名。

现金要约的支付

如果接受该要约，您将于接受表格被收到后的7个工作日内收到付款，前提是该接受表格必须填写完整和全面有效，并且在不晚于2016年5月
20日，星期五（或者要约方或要约方代表可能随时公告的更迟日期）下午5时30分（新加坡时间）到达指定地址。

授权接受表格

如果您遗失了要约接受表格
FAA和FAT的电子副本也可以从新交所网站www.sgx.com下载。进入相关页面后，请选择2016年4月8日上载的有关该要约文件寄发的公告，
FAA和FAT的电子副本为该公告的附件，点击即可下载。

除非另有定义，此通知中所用词汇的释义与 2016年 4月8日寄发的要约文件中所表述的含义保持一致

NOT FOR RELEASE, PUBLICATION OR DISTRIBUTION, IN WHOLE OR IN PART, IN, INTO OR FROM ANY JURISDICTION WHERE TO DO SO WOULD CONSTITUTE A
VIOLATION OF THE RELEVANT LAWS OR REGULATIONS OF THAT JURISDICTION. THIS NOTICE SHALL NOT CONSTITUTE AN OFFER TO SELL OR A SOLICITATION OF AN
OFFER TO SUBSCRIBE FOR OR BUY SECURITIES IN ANY JURISDICTION

1

2

3

4

2

3

1

4



<<
  /ASCII85EncodePages false
  /AllowTransparency false
  /AutoPositionEPSFiles true
  /AutoRotatePages /None
  /Binding /Left
  /CalGrayProfile (Dot Gain 20%)
  /CalRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CalCMYKProfile (U.S. Web Coated \050SWOP\051 v2)
  /sRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CannotEmbedFontPolicy /Error
  /CompatibilityLevel 1.4
  /CompressObjects /Tags
  /CompressPages true
  /ConvertImagesToIndexed true
  /PassThroughJPEGImages true
  /CreateJobTicket false
  /DefaultRenderingIntent /Default
  /DetectBlends true
  /DetectCurves 0.0000
  /ColorConversionStrategy /CMYK
  /DoThumbnails false
  /EmbedAllFonts true
  /EmbedOpenType false
  /ParseICCProfilesInComments true
  /EmbedJobOptions true
  /DSCReportingLevel 0
  /EmitDSCWarnings false
  /EndPage -1
  /ImageMemory 1048576
  /LockDistillerParams false
  /MaxSubsetPct 100
  /Optimize true
  /OPM 1
  /ParseDSCComments true
  /ParseDSCCommentsForDocInfo true
  /PreserveCopyPage true
  /PreserveDICMYKValues true
  /PreserveEPSInfo true
  /PreserveFlatness true
  /PreserveHalftoneInfo false
  /PreserveOPIComments true
  /PreserveOverprintSettings true
  /StartPage 1
  /SubsetFonts true
  /TransferFunctionInfo /Apply
  /UCRandBGInfo /Preserve
  /UsePrologue false
  /ColorSettingsFile ()
  /AlwaysEmbed [ true
  ]
  /NeverEmbed [ true
  ]
  /AntiAliasColorImages false
  /CropColorImages true
  /ColorImageMinResolution 300
  /ColorImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleColorImages true
  /ColorImageDownsampleType /Bicubic
  /ColorImageResolution 300
  /ColorImageDepth -1
  /ColorImageMinDownsampleDepth 1
  /ColorImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeColorImages true
  /ColorImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterColorImages true
  /ColorImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /ColorACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /ColorImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000ColorACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000ColorImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasGrayImages false
  /CropGrayImages true
  /GrayImageMinResolution 300
  /GrayImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleGrayImages true
  /GrayImageDownsampleType /Bicubic
  /GrayImageResolution 300
  /GrayImageDepth -1
  /GrayImageMinDownsampleDepth 2
  /GrayImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeGrayImages true
  /GrayImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterGrayImages true
  /GrayImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /GrayACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /GrayImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000GrayACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000GrayImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasMonoImages false
  /CropMonoImages true
  /MonoImageMinResolution 1200
  /MonoImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleMonoImages true
  /MonoImageDownsampleType /Bicubic
  /MonoImageResolution 1200
  /MonoImageDepth -1
  /MonoImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeMonoImages true
  /MonoImageFilter /CCITTFaxEncode
  /MonoImageDict <<
    /K -1
  >>
  /AllowPSXObjects false
  /CheckCompliance [
    /None
  ]
  /PDFX1aCheck false
  /PDFX3Check false
  /PDFXCompliantPDFOnly false
  /PDFXNoTrimBoxError true
  /PDFXTrimBoxToMediaBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXSetBleedBoxToMediaBox true
  /PDFXBleedBoxToTrimBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXOutputIntentProfile ()
  /PDFXOutputConditionIdentifier ()
  /PDFXOutputCondition ()
  /PDFXRegistryName ()
  /PDFXTrapped /False

  /CreateJDFFile false
  /Description <<

    /BGR <>
    /CHS <FEFF4f7f75288fd94e9b8bbe5b9a521b5efa7684002000410064006f006200650020005000440046002065876863900275284e8e9ad88d2891cf76845370524d53705237300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c676562535f00521b5efa768400200050004400460020658768633002>
    /CHT <FEFF4f7f752890194e9b8a2d7f6e5efa7acb7684002000410064006f006200650020005000440046002065874ef69069752865bc9ad854c18cea76845370524d5370523786557406300260a853ef4ee54f7f75280020004100630072006f0062006100740020548c002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee553ca66f49ad87248672c4f86958b555f5df25efa7acb76840020005000440046002065874ef63002>
    /CZE <>
    /DAN <>
    /DEU <>
    /ESP <>
    /ETI <>
    /FRA <>
    /GRE <>

    /HRV (Za stvaranje Adobe PDF dokumenata najpogodnijih za visokokvalitetni ispis prije tiskanja koristite ove postavke.  Stvoreni PDF dokumenti mogu se otvoriti Acrobat i Adobe Reader 5.0 i kasnijim verzijama.)
    /HUN <>
    /ITA <>
    /JPN <FEFF9ad854c18cea306a30d730ea30d730ec30b951fa529b7528002000410064006f0062006500200050004400460020658766f8306e4f5c6210306b4f7f75283057307e305930023053306e8a2d5b9a30674f5c62103055308c305f0020005000440046002030d530a130a430eb306f3001004100630072006f0062006100740020304a30883073002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e003000204ee5964d3067958b304f30533068304c3067304d307e305930023053306e8a2d5b9a306b306f30d530a930f330c8306e57cb30818fbc307f304c5fc59808306730593002>
    /KOR <FEFFc7740020c124c815c7440020c0acc6a9d558c5ec0020ace0d488c9c80020c2dcd5d80020c778c1c4c5d00020ac00c7a50020c801d569d55c002000410064006f0062006500200050004400460020bb38c11cb97c0020c791c131d569b2c8b2e4002e0020c774b807ac8c0020c791c131b41c00200050004400460020bb38c11cb2940020004100630072006f0062006100740020bc0f002000410064006f00620065002000520065006100640065007200200035002e00300020c774c0c1c5d0c11c0020c5f40020c2180020c788c2b5b2c8b2e4002e>
    /LTH <>
    /LVI <>
    /NLD (Gebruik deze instellingen om Adobe PDF-documenten te maken die zijn geoptimaliseerd voor prepress-afdrukken van hoge kwaliteit. De gemaakte PDF-documenten kunnen worden geopend met Acrobat en Adobe Reader 5.0 en hoger.)
    /NOR <>
    /POL <>
    /PTB <>
    /RUM <>
    /RUS <>
    /SKY <>
    /SLV <>
    /SUO <>
    /SVE <>
    /TUR <>
    /UKR <>
    /ENU (Use these settings to create Adobe PDF documents best suited for high-quality prepress printing.  Created PDF documents can be opened with Acrobat and Adobe Reader 5.0 and later.)
  >>
  /Namespace [
    (Adobe)
    (Common)
    (1.0)
  ]
  /OtherNamespaces [
    <<
      /AsReaderSpreads false
      /CropImagesToFrames true
      /ErrorControl /WarnAndContinue
      /FlattenerIgnoreSpreadOverrides false
      /IncludeGuidesGrids false
      /IncludeNonPrinting false
      /IncludeSlug false
      /Namespace [
        (Adobe)
        (InDesign)
        (4.0)
      ]
      /OmitPlacedBitmaps false
      /OmitPlacedEPS false
      /OmitPlacedPDF false
      /SimulateOverprint /Legacy
    >>
    <<
      /AddBleedMarks false
      /AddColorBars false
      /AddCropMarks false
      /AddPageInfo false
      /AddRegMarks false
      /ConvertColors /ConvertToCMYK
      /DestinationProfileName ()
      /DestinationProfileSelector /DocumentCMYK
      /Downsample16BitImages true
      /FlattenerPreset <<
        /PresetSelector /MediumResolution
      >>
      /FormElements false
      /GenerateStructure false
      /IncludeBookmarks false
      /IncludeHyperlinks false
      /IncludeInteractive false
      /IncludeLayers false
      /IncludeProfiles false
      /MultimediaHandling /UseObjectSettings
      /Namespace [
        (Adobe)
        (CreativeSuite)
        (2.0)
      ]
      /PDFXOutputIntentProfileSelector /DocumentCMYK
      /PreserveEditing true
      /UntaggedCMYKHandling /LeaveUntagged
      /UntaggedRGBHandling /UseDocumentProfile
      /UseDocumentBleed false
    >>
  ]
>> setdistillerparams
<<
  /HWResolution [2400 2400]
  /PageSize [612.000 792.000]
>> setpagedevice


